
خبر   و مصاحبه

 معارفه دین محمدی 
به عنوان مدیر پیکان

بعد از انتخاب سیروس دین محمدی به عنوان مدیر 
جدید تیم فوتبال پیکان تهران، او یکشنبه شب توسط 
رسول خطیبی مدیرعامل باشگاه در جمع اعضای تیم 
معارفه شد. مدیرعامل باشگاه پیکان که در اردوی شب 
بازی با استقلال زیدون در جام حذفی حضور یافته 
بود، در جلسه با اعضای کادرفنی و اجرایی و همچنین 
بازیکنان ضمن تشکر و قدردانی از زحمات رضا رهقی 
در سمت مدیریت تیم فوتبال بزرگسالان، سیروس 
دین محمدی را به طور رسمی معارفه کرد. خطیبی 
در این نشست گفت: »رهقی به عنوان یکی از پرسنل 
زحمتکش ایران خودرو در طول سالیان اخیر همواره 
تلاش زیادی برای تیم فوتبال پیکان انجام داده و الان 
هم به عنوان مدیر ورزش حرفه ای و قهرمانی در کنار 
ما خواهد بود و از تجربیات ایشان استفاده می کنیم. 
همچنین خوشحالیم که دین محمدی به عنوان یکی 
از چهره های شناخته شده فوتبال ایران را در کنار تیم 
خواهیم داشت و این امید می رود که با اضافه شدن 
ایشان روزهای بهتری برای پیکان شاهد باشیم. بسیار 
خوشحالم که در جمع شما عزیزان خواهم بود؛ همه ما 
یک خانواده هستیم که باید با هدف مشترک و در کنار 
رفاقت و البته با رعایت انضباط تیمی برای سربلندی 
باشگاه پیکان تلاش کنیم تا به امید خدا در پایان فصل 

جشن صعود به لیگ برتر را برپا کنیم.«

سرپرست استقلال خوزستان: 

مجوز حرفه ای نداریم
ل  ستقلا ا ل  تبا فو تیم  پرست  سر حاجی پور  ز  لبر ا
خوزستان در خصوص پیروزی تیمش مقابل پرسپولیس 
می گوید: »ما تمرینات پیش فصل خوبی داشتیم، سه 
اردو برگزار کردیم اما تعداد نفرات مان کم بود. بازیکنان 
خارجی مان را ابتدای فصل در اختیار نداشتیم و تیم 
تغییرات زیادی نسبت به فصل گذشته داشت اما با این 
حال تا هفته هشتم توانستیم به هماهنگی لازم برسیم. 
پتانسیلی  ما مقابل هر تیمی قرار بگیریم ظرفیت و 
که داریم را به نمایش می گذاریم، فرقی نمی کند آن 
تیم پرسپولیس باشد یا استقلال یا تیم های دیگر. ما 
طبق قراردادی که با بازیکنان داریم، تا هفته چهارم 
مسابقات، ۱۰ درصد از قراردادشان را پرداخت کردیم. 
یک هفته قبل از بازی با مس کرمان ۱۰ درصد دوم را 
پرداخت کردیم و در یک ماه آینده هم ۱۰ درصد پرداختی 
خواهیم داشت. باید ما را با باشگاه های دیگر بسنجید؛ 
در حال حاضر ما در پرداخت مطالبات عقب نیستیم. 
را پرداخت  بازیکنان و کادرمان  از قرارداد  ۲۰ درصد 
کردیم و در تلاش هستیم از قراردادی که با بازیکنان 
داریم، عقب نمانیم.« حاجی پور در پاسخ به این سؤال 
که آیا استقلال خوزستان موفق به اخذ مجوز حرفه ای 
باشگاه ها شده، اینطور می گوید: »خیر، یکی از مشکلاتی 
که ما از شروع فصل با آن مواجه هستیم بحث مجوز 
حرفه ای است که همه ارکان باشگاه در تلاش هستند 
مقدمات کار فراهم شود. خیلی از کارها انجام شده، در 
بخش سخت افزاری که مربوط به استادیوم غدیر است 
و در بخش نرم افزاری که مربوط به چارت اداری می شود 
یا در بحث استعدادیابی آکادمی و کلاس های آموزشی 

و... کارها در دست انجام است.«

دعوای بازیکن آلومینیوم با آبادانی ها
طالب ریکانی، هافبک سابق نفت آبادان که از ابتدای 
فصل جاری برای آلومینیوم اراک توپ می زند، بابت 
مطالباتش از باشگاه خوزستانی شکایت کرده است. 
ریکانی که از فصل گذشته مبلغ دو میلیارد و هفتصد 
میلیون تومان از صنعت نفت آبادان طلب دارد، بابت 
این مسأله به کمیته تعیین وضعیت فدراسیون فوتبال 
شکایت کرده و پرونده او از سمت فدراسیون فوتبال به 
باشگاه نفت ارسال شده است. کاپیتان سابق نفتی ها 
حالا با باشگاهی که سال ها در آن توپ زده و امسال از آن 
جدا شده، وارد یک دعوای حقوقی شده و باید دید حکم 

کمیته تعیین وضعیت در این پرونده چه خواهد بود.
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هفته یازدهم

یکشنبه 11 آذر

ذوب آهن-  شمس آذر قزوین............................  17:30

دوشنبه 12 آذر

15:30  ............................. هوادار- استقلال خوزستان

15:30 ....................... آلومینیوم اراک - گل گهر سیرجان

خیبر خرم آباد- ملوان....................................  15:30

سه شنبه 13 آذر

16:30  ......................... تراکتور تبریز -  چادرملو اردکان

شنبه 17 آذر

پرسپولیس - نساجی مازندران..........................  17:30

20:00 ............................... فولاد خوزستان - استقلال 

یکشنبه 18 آذر

17:30  ............................... مس رفسنجان - سپاهان 

هفته دوازدهم

سه شنبه 20 آذر

17:30  ......................... استقلال خوزستان- ذوب آهن 

17:30  ....................... چادرملو اردکان- آلومینیوم اراک 

جمعه 23 آذر

مس رفسنجان- هوادار ................................... 17:15

نساجی مازندران- خیبر خرم آباد .......................  17:15

شمس آذر قزوین- فولاد .................................   17:30

یکشنبه 25 آذر

17:30   ............................. استقلال- گل گهر سیرجان 

دوشنبه 26 آذر   

17:30   ............................................ ملوان- تراکتور

18:00   .................................... سپاهان- پرسپولیس

محمد ربیعی بعد از دیدار ذوب آهن و 
چادرملو در هفته دهم لیگ برتر در روز 
یازدهم آبان ماه سال جاری از سمت 
کرد.  استعفا  ذوب آهن  سرمربیگری 
سه روز بعد از این استعفا هنوز وضعیت 
همکاری یا عدم همکاری این سرمربی 
این  نیست.  مشخص  سبزپوشان  با 
موضوع البته جدید نیست و در فصل 
بیست وسوم لیگ برتر نیز وقتی فولاد 
خوزستان به ربیعی پیشنهاد داد، او 
چند روزی در تمرین غایب بود. به هر 
حال یکشنبه گذشته نشست هیأت 
شد  برگزار  ذوب آهن  باشگاه  مدیره 
و اعضای هیأت مدیره از نیما نکیسا 
مدیرعامل باشگاه درخواست کردند 

که هر چه سریع تر وضعیت همکاری 
با محمد ربیعی مشخص شود. ظاهراً 

آنها  به  ربیعی  رسمی  استعفای  هنوز 
ربیعی  نرسیده است. در صورتی که 
ادامه همکاری  به  گاندوها تصمیم  و 
بگیرند، احتمالاً از وی تعهدی گرفته 
استعفا  سمتش  از  دیگر  تا  می شود 
نکند. این موارد در شرایطی رخ می دهد 
که هنوز زمان تمرین بعدی سبزپوشان 
و احتمالاً طی  مشخص نشده است 
امروز یا نهایتاً فردا وضعیت این تیم 
خبر  آخرین  شد.  خواهد  مشخص 
اینکه محمد ربیعی یکی از گزینه های 
احتمالی جانشینی ساکت الهامی در 
نساجی است. اینطور که شنیده شده 
بازی با سپاهان آخرین فرصت الهامی 

خواهد بود.

از  بعـــد  و  گذشـــته  روزهـــای  طـــی 
اســـتعفای ژوزه مورایـــس از هدایـــت 
ســـپاهان، گمانه زنی هایـــی دربـــاره 
احتمـــال حضور یحیـــی گل محمدی 
ســـرمربی کنونـــی فـــولاد در اصفهان 

شد.  شـــنیده 
این مســـأله بـــا توجه بـــه نتایج خوب 
فولاد با یحیـــی در فصل جاری موجی 
از نگرانـــی را نـــزد هـــواداران این تیم 

ایجاد کرده اســـت. 
در چنیـــن شـــرایطی شـــایعه ای نیـــز 
دربـــاره وجود یـــک بند بـــرای جدایی 
کـــه  داشـــت  وجـــود  گل محمـــدی 
می توانـــد آزادانه قرارداد را فســـخ کند 
و جـــدا شـــود، امـــا فولادی هـــا چنین 

موضوعـــی را تکذیـــب می کننـــد. 
هوشـــنگ نصیرزاده، مدیرعامل فولاد 

می گوید: »قـــرارداد آقای گل محمدی 
هیـــچ بنـــدی بـــرای جدایـــی نـــدارد. 
باشگاهی یا شـــخصی هم برای جذب 
ایشـــان به ما نامه نزده است و چیزی 
هم به مـــا نگفته اند. هر کســـی قصد 
دارد بـــا آقـــای گل محمـــدی مذاکـــره 
کنـــد در ســـال 1405 می توانـــد این کار 
را انجـــام بدهد؛ چون قرارداد ایشـــان 
بـــا باشـــگاه فولاد خوزســـتان تا ســـال 

1405 است.« 

مس رفســـنجان که طی روزهای گذشـــته تغییرات 
مدیریتـــی را تجربـــه کـــرد و محمد مؤمنی ســـکان 
مدیریـــت ایـــن باشـــگاه را برعهده گرفـــت، با یک 
بلاتکلیفـــی عجیـــب حـــول نیمکت خود دســـت و 
پنجـــه نرم می کنـــد. قبل از حضـــور محمد مؤمنی 
بـــه عنـــوان مدیرعامـــل باشـــگاه مـــس، مســـعود 
شـــجاعی بـــا مدیـــران قبلی باشـــگاه توافـــق کرد و 
قـــرارداد همـــکاری بســـت. ایـــن ســـرمربی جوان 

تمرینـــات تیـــم را زیر نظـــر گرفت و حتـــی در بازی 
با نســـاجی مازنـــدران نیـــز از روی ســـکوها مس را 
هدایـــت کـــرد. شـــجاعی در حـــال حاضـــر هم در 
تمرینـــات مس رفســـنجان حضـــور دارد و این تیم 
را آماده مســـابقه معوقه با اســـتقلال در روز شـــنبه 
می کنـــد. با این حـــال اما قرارداد شـــجاعی با مس 
هنوز در ســـازمان لیگ ثبت نشده و البته شایعاتی 
نیـــز پیرامـــون نیمکت این تیم شـــنیده می شـــود. 

مسئولان مس رفســـنجان پیش از این گفته بودند 
کـــه دلیل عـــدم ثبت قرارداد مســـعود شـــجاعی با 
این باشگاه، فســـخ نشـــدن قرارداد محرم نویدکیا 
اســـت. در این بـــاره قـــرار بود جلســـه ای بـــا محرم 
نویدکیـــا برگزار شـــود و دو طرف به نتیجه برســـند 
تا هرچه ســـریع تر قرارداد شـــجاعی نیز ثبت شـــود 
و او به طور رســـمی کارش را شـــروع کنـــد. حالا اما 
روزهـــا یکـــی پـــس از دیگـــری می گذرنـــد و خبری 

از رفع مشـــکل مســـعود شجاعی نیســـت. از سوی 
دیگر در رفســـنجان شایعاتی پیرامون حضور برخی 
ســـرمربیان دیگر شـــنیده می شـــود و این در حالی 
است که ظاهراً شـــجاعی با باشگاه مس رفسنجان 
قرارداد امضا کرده و چنین امری شـــدنی نیســـت. 
از سوی دیگر شـــجاعی در تمرینات نارنجی پوشان 
حضـــور دارد اما در فاصله کوتـــاه باقی مانده تا بازی 

بعـــدی فعلاً خبـــری از ثبت قرارداد او نیســـت.

شجاعی هست، اما سرمربی نیست

هیأت مدیره ذوب آهن پیگیر وضعیت سرمربی مستعفی

ربیعی حوالی قائمشهر
واکنش نصیرزاده درباره انتقال گل محمدی به سپاهان

قرارداد گل محمدی بند جدایی ندارد

سپاهان به دنبال صعود

بکش تا زنده بمانی

تیم ســـپاهان یکی از نمایندگان کشـــورمان 
در بازی هـــای آســـیایی در چهارمیـــن هفته 
مرحلـــه گروهی بـــه مصاف شـــارجه  امارات 
می رود. ســـپاهانی ها از ســـه بازی قبلی خود 
مقابل تیم هـــای الوحدات اردن، اســـتقلال 
تاجیکســـتان و شـــارجه امـــارات فقط ســـه 
امتیاز کســـب کرده اند و با وجـــود برد پرگل 
مقابل استقلال تاجیکستان، دو بازی دیگر 
را با باخت پشـــت سرگذاشـــتند. زردپوشان 
اصفهانـــی بـــازی قبلـــی مقابـــل اماراتی هـــا 
را بـــا مورایـــس باختنـــد و حالا بایـــد بدون 
این ســـرمربی بـــه مصاف اماراتی هـــا بروند. 
ســـپاهانی ها برای صعـــود از گروه خـــود نیاز 

به بـــرد در ایـــن بازی دارنـــد و هوگـــو آلمیدا 
ســـرمربی موقـــت ســـپاهان را در ایـــن بازی 

هدایت خواهـــد کرد.
آلمیـــدا کـــه در دوران فوتبالـــش در میادین 
بزرگـــی حضـــور داشـــته، مدت هاســـت که 
برای تبدیل شـــدن به یک سرمربی در ذهن 
خود تمریـــن می کرده و حـــالا این فرصت را 
به دســـت آورده تا در اردوی سپاهان در قطر 
در نقش نفر اول ســـپاهان ظاهر شود. البته 
او نیز مجبور اســـت مثل مورایس ســـپاهان 
را بـــا حضـــور بازیکنانـــی مثـــل نیازمنـــد در 
درون دروازه تیمـــش، حزبـــاوی، دانشـــگر، 
یزدانی، یوســـفی، هنانوف و حردانی در خط 
دفاع اســـتفاده کنـــد. او هافبک هایی مثل 
محمد کریمی، اســـتیون انزونـــزی و برایان 
دابـــو را در اختیـــار دارد. آلمیـــدا بـــرای خط 
حمله بازیکنان زهـــرداری مثل کاوه رضایی، 
ابوبکر کامارا، رضا اســـدی و جـــواد آقایی پور 
را در اختیـــار دارد کـــه حتماً در اســـتفاده از 
آنها وســـواس زیـــادی به خـــرج خواهد داد. 

ســـپاهانی ها در 5 بـــازی اخیر خود در آســـیا 
و لیـــگ برتـــر فوتبـــال کشـــورمان ســـه برد، 
یک باخت و یک تســـاوی داشـــتند. شرایط 
حریـــف امـــروز ســـپاهان کمـــی متفاوت تر 
و البتـــه بهتـــر از ایـــن تیم اســـت، شـــارجه 
امـــارات با 7 امتیاز از ســـه بـــازی و با تفاضل 
گل بهتر در رده نخســـت گـــروه خودش قرار 
دارد. آنهـــا در 5 بازی اخیر خـــود 4 برد و یک 
باخـــت مقابـــل شـــباب الاهلـــی امـــارات در 
لیگ این کشـــور داشته اند و شـــرایط بسیار 

خوبـــی دارند.
قدرت تیم اماراتی حتماً می تواند ســـپاهان 
را به دردســـر بیندازد، اما نماینده کشورمان 
هـــم انگیـــزه بالایـــی در ایـــن بـــازی دارد و 
امیـــدوار به کســـب ســـه امتیاز اســـت. این 
بازی امروز سه شـــنبه 15 آبان ماه در ساعت 
19:30 در ورزشـــگاه حمد بین خلیفه دوحه 
قطر برگزار می شـــود. ســـپاهان با لباس زرد 
رنـــگ و تیم شـــارجه با لباس ســـفید و قرمز 

به میـــدان خواهند رفت.

خیال سرخابی ها با جدایی مورایس راحت شد

ج از فضای فوتبال تحت فشار بود آذربایجانی: مورایس خار
  پس از دو ســـال و نیـــم حضور در ســـپاهان، ســـرانجام ژوزه مورایس 
در توافـــق دوجانبه بـــا مدیران ســـپاهان از این تیم جدا شـــد تا هوگو 
آلمیدا، دســـتیار اول او موقتاً هدایت طلایی پوشـــان را عهده دار شود. 
نکتـــه جالب توجه در کارنامـــه ژوزه مورایس، عملکرد خوب ســـپاهان 
تحت هدایت او در تقابل با تیم های اســـتقلال و پرســـپولیس اســـت. 
ســـپاهان در اولین بازی تحت هدایت مورایس، در آزادی با نتیجه ۲-۰ 
از ســـد اســـتقلال گذشـــت. ســـپس در هفته هفتم برای نخستین بار 
مقابـــل پرســـپولیس قـــرار گرفـــت که بـــازی با تســـاوی بـــدون گل در 
اصفهان بـــه پایان رســـید. ســـپاهان در آن فصل در دور برگشـــت نیز 
با نتیجه ۱-۲ از ســـد اســـتقلال ساپینتو گذشـــت و در آزادی نیز مقابل 

پرســـپولیس با تک گل محمـــد کریمی به پیروزی رســـید. 
نخســـتین باخت ســـپاهان بـــا مورایس مقابـــل پرســـپولیس در یک 
هشـــتم نهایی جام حذفی بـــا نتیجه پـــرگل ۲-۴ و در ورزشـــگاه نقش 
جهـــان رقـــم خورد. در لیگ بیســـت و ســـوم نیـــز ســـپاهان مورایس، 
اســـتقلال نکونـــام و پرســـپولیس را در اصفهـــان بـــا نتیجـــه مشـــابه 
۰-۱ شکســـت داد و امـــا در بازی هـــای برگشـــت، بـــا همـــان نتیجه ۱-۰ 
مقابل اســـتقلال در آزادی شکســـت خـــورد و مقابل پرســـپولیس نیز 
طلایی پوشان با تســـاوی بدون گل به کارشان پایان دادند. مدیرعامل 
پیشـــین باشگاه ســـپاهان مدعی شـــده ژوزه مورایس در زمان هدایت 
این تیـــم از جاهایی خارج از فضـــای فوتبال تحت فشـــار بود. مهدی 
آذربایجانـــی می گویـــد: »بـــه نظـــرم دو موضوع آقـــای مورایـــس را آزار 
مـــی داد. اولـــی شـــرایط حاکم بـــر وضعیت فوتبـــال ما، مـــواردی نظیر 

ســـقف بودجه، عـــدم صـــدور کارت بـــازی بازیکنـــان، احـــکام کمیته 
انضباطـــی و... بـــود. در واقـــع حس خوبـــی به وی منتقل نمی شـــد. 
از وقتـــی کـــه ما به باشـــگاه آمدیـــم به لطف خـــدا این مســـائل را حل 
کردیم. وقتی به باشـــگاه ســـپاهان آمـــدم مورایس از من درخواســـت 
داشـــت که مســـائل مربوط به کارت بازی بازیکنان، حل شـــود. بعد از 
آن هم قبل فینال جام حذفی تقاضـــای تغییر محل میزبانی از قزوین 
به تهران )ورزشـــگاه آزادی( را داشـــت که به لطف خدا این مســـأله هم 
حل شـــد. همچنین من با لیدرهای باشگاه ســـپاهان جلساتی برگزار 
کـــردم و از آنها خواســـتم به منظور حفـــظ آرامش تیم و شـــروع روند 
مثبـــت نتیجه گیری از ســـرمربی تیـــم حمایت کنند. دومین مشـــکل 
ایـــن بود کـــه مورایس از جاهایی خـــارج از فضای فوتبال تحت فشـــار 
بود. ضمن اینکه به هیچ وجه دوســـت نداشـــت مارک عدم موفقیت 
به او بچســـبد. مورایس تحت تأثیر و فشـــار بود و همین موضوع باعث 
می شـــد، حس و حال خوبی نداشـــته باشـــد و این موضـــوع میان او و 

بازیکنـــان هم رد و بدل می شـــد.« 
اما پیـــش از این هم زمزمه هایی مبنی بر جدایی او شـــنیده می شـــد: 
»قبـــل از فینال جام حذفی ایشـــان نارضایتی خـــود را اعلام کرد و بعد 
از اینکه از کشـــور خارج شـــد صحبت هایی در مورد عدم بازگشـــتش 
بـــود. مـــا بـــا او مذاکـــره کردیم کـــه تـــا نیم فصل در تیـــم بمانـــد. اگر 
مشـــکلات با فدراســـیون و موارد دیگر حل شـــد به کارش ادامه بدهد 
و در غیـــر ایـــن صـــورت جـــدا شـــود. نمی دانـــم چه شـــد کـــه زودتر از 

ســـپاهان جدا شدند.«

نگاه فنی

اکبر منتشلو
روزنامه نگار

نیازمند: دوست داشتیم در اصفهان بازی کنیم
 پیـــام نیازمند دروازه بان ســـپاهان درباره شـــرایط بـــازی تیمش مقابل شـــارجه امارات می گویـــد: »ما زودتر 
از موعـــد بـــه قطر آمدیم تا با آمادگی بیشـــتری وارد بازی با شـــارجه شـــویم و ان شـــاءالله با آمادگـــی بالا و 100 
درصدی وارد این مســـابقه خواهیم شـــد. ما در این بازی میزبان هســـتیم و دوست داشـــتیم که در اصفهان 
و مقابـــل هـــواداران خودمـــان و بـــا حمایت آنها بـــازی کنیم اما شـــرایط به گونـــه ای پیش رفـــت که مجبور 
شـــدیم به قطـــر بیاییم. البته هـــوا تا حدودی گرم اســـت اما شـــرایط تمرینی خوبی داریـــم و کیفیت چمن 
می توانـــد بـــه ما کمک کند تـــا بتوانیم کیفیت واقعـــی خودمان را نشـــان بدهیم و با اعتماد بـــه نفس بالا و 
آمادگی 100 درصدی وارد این بازی حســـاس شـــویم و امیدوارم بتوانیم ســـه امتیاز این مســـابقه را به دســـت 
آوریـــم.« نیازمنـــد امیدوار به بهبود شـــرایط تیمش اســـت: »بـــه طور کلی شـــرایط بازی هـــای بین المللی و 
آســـیایی بـــا بازی های داخلی فـــرق دارد اما تـــلاش داریم کـــه در بازی های باقـــی مانده با تمرکـــز بالا عمل 
کنیـــم و همان عملکرد خوبـــی را که در لیگ داشـــتیم به بازی های آســـیایی انتقال بدهیـــم و در بازی های 
باقیمانده پیروز شـــویم؛ همان طور که گفتم بازی های داخلی و آســـیایی دو مقوله جدا هســـتند ما عزم مان 

را جـــذب کرده ایم که ان شـــاءالله در تمـــام بازی های باقی مانده پیروز شـــویم.«

برش

احمدزاده: ملوان مانند کشاورز رو به آسمان استآزادمنش: کسب پیروزی از نان شب واجب تر بود
شـــمس آذر قزویـــن در حالـــی هفتـــه 
دهـــم لیگ برتـــر را بـــا برد دو بـــر صفر 
مقابـــل خیبر خرم آباد به پایان رســـاند 
که علـــی آزادمنش مدافع راســـت این 
تیم موفق به ثبـــت یک گل و یک پاس 
گل شـــد. او در این بـــاره می گوید: »به 
ایـــن برد نیاز جدی داشـــتیم و کســـب 
آن از نـــان شـــب برایمـــان واجب تـــر 
بـــود. شـــرایط بـــدی داشـــتیم و بایـــد 
از زیـــر فشـــار خـــارج می شـــدیم. بعد 
از قهرمانـــی شـــمس آذر در لیـــگ یک 
و نمایـــش خوبـــی کـــه فصـــل پیـــش 
داشـــتیم توقعات از این تیم بالاســـت 
و همـــه عـــادت دارند شـــمس آذر را در 
اوج ببیننـــد. ایـــن مـــدت هـــم نتایج 

خوبـــی نداشـــتیم و بـــا این بـــرد، هم 
روحیـــه تیم بالا رفت و هـــم در جدول 
وضعیـــت بهتری بـــه خـــود گرفتیم.« 
آزادمنـــش دربـــاره عملکـــرد خـــودش 
حرف هایـــی دارد: »همه ایـــن اتفاقات 
روی تـــلاش همه بازیکنان اســـت. گل 

زدن و حتـــی پاس گل دادن را دوســـت 
دارم. هیچ کدام از اینهـــا اتفاقی نبوده 
و برایش تلاش کردم. پســـت تخصصی 
من طوری اســـت که باید بـــدن خیلی 
آماده ای داشـــته باشـــی و هم در دفاع 
و هـــم در حملـــه به تیم کمـــک کنی و 
به همین دلیل من همیشـــه با نهایت 
تـــلاش در زمیـــن حاضـــر می شـــوم. 
حـــدود ۷ ســـال در لیگ یک بـــودم و 
حتـــی یـــک ســـال در آنجا آقـــای پاس 
گل شـــدم اما کســـی مرا نمی دیـــد. با 
ایـــن حال فصـــل پیش دقیقـــی به من 
اعتمـــاد کـــرد و به لیـــگ برتـــر آمدم و 
خدا هم کمک کـــرد و همه چیز خیلی 

خوب پیـــش رفت.«

پیشکسوت تیم فوتبال ملوان وضعیت 
این باشگاه را به کشاورزی رو به آسمان 
تشبیه کرد که در انتظار کمک است. 
ی  قا آ «  : می گوید ه  د ا ز حمد ا محمد 
پوررشید در طول سه سال و آقای آرش 
تیم  پشت  گذشته  سال  در  فهمیده 
نگذاشتند،  کم  مالی  نظر  از  و  بودند 
اما این تیم به دلیل اینکه به تشکیلات 
خاصی وابسته نیست و ردیف بودجه 
به  و  ر کشاورز  مانند  ندارد،  خاصی 
منتظر  می خواهد  که  است  آسمانی 
یا گروهی کمکش  آیا کسی  بماند که 
که  می آید  بارانی  آیا  خیر؟  یا  می کند 
؟  خیر یا  بنشیند  ر  با به  ن  زمین شا
آدم هایی مانند پوررشید و  امیدوارم 

فهمیده به اتفاق هم از خودگذشتگی 
کنند و حالا که کسی نیست مشکلات 

تیم حل شود.« 
با اشاره به شکست خانگی ملوان  او 
مقابل هوادار این طور می گوید: »این 
بازی ملوان در سطح دیگر بازی های آن 

تیم نبود، چراکه تاکنون شاهد بازی های 
بسیار خوب و باکیفیتی بودیم. در حال 
حاضر باشگاه ملوان درگیر شرایط مالی 
نامناسب است و مدت هاست که تفکر 
بازیکنان به سمت این قضیه رفته. اگر 
چه بازیکنان به اهمیت هر سه امتیاز 
این مسابقه واقف بودند، اما به هر حال 
بخشی از تفکرشان درگیر تفکرات مالی 
بود. در بخش بعد هم شاید فکر کردند 
که با تیم ته جدولی روبه رو هستند و با 
انرژی قصد داشتند  از  سطح کمتری 
سه امتیاز این مسابقه را بگیرند. بعد 
از دریافت گل، بازیکنان ملوان حملات 
همه جانبه ای انجام دادند و در نهایت 

اما گل دوم رقیب به ثمر رسید.«

سپاهان – شارجه امارات
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سه شنبه


